
 

 

SAMEIET BLINDERNVEIEN 4 
 
Protokoll fra ordinært sameiermøte i Sameiet Blindernveien 4  
 
Dato 11. mars 2013 Kl. 18.00.  
Møtested: Vestre Aker Menighetshus, Oslo. 
 

Møtet ble åpnet av styreleder Erik Bolstad. 
 

1 – Spørsmål om møtet er lovlig innkalt.  
Vedtak: Ingen hadde bemerkninger til verken innkallelsen eller dagsorden. 
Sameiermøtet ble erklært for lovlig satt. 
 

2 – Konstituering. 
A. Møteleder. 
Vedtak: Til møteleder ble valgt: Ragnhild Bjørge. 
 

B. Opptak av navnefortegnelse. 
Tilstede var 17 seksjonseiere og 9 med fullmakt, 
til sammen 26 stemmeberettigede. 
Fra forretningsfører møtte Reidun Grodås. 
 

C. Valg av referent og to seksjonseiere til å underskrive protokollen. 
Vedtak: Til referent ble valg: Reidun Grodås. 
Til å undertegne protokollen ble valgt: Sigurd Tønsberg og Solveig Skogrand. 
Til tellekorps ble valgt: Sigurd Hertzberg og Trond Mathiesen. 

 
3A – Årsberetning for 2012 
Vedtak: Styrets årsberetning for 2012 ble gjennomgått og enstemmig godkjent. 
 

3B – Årsregnskap for 2012 
Vedtak: Resultatregnskap og balanse ble gjennomgått og enstemmig godkjent. 
Årets resultat ble vedtatt overført til egenkapital. 
 

4 – Styrets honorar 
Vedtak: Til styrets honorar ble fastsatt til kr. 62.800. 
 

5 – Fasadeoppussing 2014. 
a) Skal vinduene skiftes? Styreleder redegjorde for denne saken og gav 

deretter ordet til Obos Prosjekt v/ Jan Lindahl. Flere eiere opplyser at deres 
vinduer ble skiftet i 2004 og disse ser bra ut, de trekker ikke og fungerer fint. 

Vedtak:  
1) Opprinnelig forslag: ”Alle vinduene skal skiftes i forbindelse med 

fasaderehabiliteringen i 2014; av økonomiske, energibesparende og 
estetiske hensyn. Orginale og eldre balkongdører skal også skiftes. 
Vinduer som er nyere enn tre år vurderes individuelt etter henvendelser fra 
seksjonseiere til styret. Dersom vinduene har lik utforming som de nye 
vinduene kan vinduene beholdes. Seksjonseiere som har helt nye vinduer 



 

 

må selv melde fra til styret om hvilke vinduer som eventuelt ikke trenger å 
skiftes”. 18 stemte for dette. 

2) Nytt forslag fremsatt på årsmøtet. 6 stemte for dette. 
2 stemte blank. 

 Styrets forslag ble følgelig vedtatt. 
 

b) Skal balkongene i fireroms leilighetene utvides? 
Vedtak: Av de med 4-roms leilighet stemte 6 for, 8 imot. 
Av samtlige tilstedeværende fra Bl 4 stemte 9 for, 12 imot og 2 blankt. 
Dette ble ikke vedtatt. 

c) Ekstraordinære innbetalinger i juni 2013? 
Styret foreslår å kreve inn kr.600.000 i ekstraordinær innbetaling med forfall 
juni 2013, jfr innkallelsen side 31. 

Vedtak: To stemte i mot og en stemte blankt. Alle de øvrige stemte for. 
Dette ble følgelig vedtatt.  

 
d) Hvilken farge skal blokkene ha etter oppussingen? 
Vedtak: Saken utsettes. 

 

6 – Vedlikeholdsplan 
Forslag til vedlikeholds- og oppgraderingsplan 2013-2015, se innkallelsen side 57. 
Vedtak: Denne ble enstemmig vedtatt. 
 
7- Budsjettforslag for 2013. 
Vedtak: Dette ble enstemmig vedtatt.  
 
8 - Valg av tillitsvalgte 
A. Styreleder 
Vedtak: Til styreleder for 1 år ble valgt: Anine Terland, B4. 
 

B. Valg av 4 styremedlemmer  
Vedtak: Til styremedlemmer for 1 år ble valgt: 
Christian Salversen, B2 (gjenvalgt) 
Anne M. Halvorsen, B4 (gjenvalgt) 
Ingrid Modig, B4 (ny) 
Cecilie Schjatvet, B2 (ny) 
 
C. Varamedlemmer 
Vedtak: Til varamedlemmer for 1 år ble valgt: 
Anne Sælebakke, B2 (ny) 
Vedgard Strand, B2 (gjenvalgt) 
 
D. Vaskerikomite 
Vedtak: Til vaskerikomite ble valgt: 
Anne M. Halvorsen, B4 
Mercedes Meza, B4 
Einar Nygård, B2 
Hanne Bjørnstad, B2. 
 

 



 

 

E. Hagekomite 
Vedtak: Til hagekomite ble valgt: 
Agnes Heen, B4 
Hanne Skallerud, B2 
Marit Sørli, B2 
 
 
 
F. Valgkomite 
Vedtak: Til valgkomite ble valgt: 
Sigurd Hertzberg, B4 
Solveig Skogrand, B2 
Erik Bolstad, B2 
 
Alle valgene var enstemmige. 
 
 

 

Sameiermøtet ble hevet kl. 21.30. 
 
 
 
 
 

___________________       _____________________  

   Sigurd Tønsberg          Solveig Skogrand 

 Sign.             Sign. 
 
 
 


